
 

Αθήνα, 11/08/2020 

Ερώτηση  

 

Προς:  τον Υπουργό Υγείας  

Θέμα: «Προβλήματα στη διαδικασία χορήγησης της άδειας ασκήσεως ιατρικού 

επαγγέλματος»  

 

Με επιστολή του προς τον Πανελλήνιο Ιατρικό Σύλλογο, ο Ιατρικός Σύλλογος Αθηνών 

αναδεικνύει προβλήματα που έχουν προκύψει στη διαδικασία χορήγησης της άδειας 

ασκήσεως ιατρικού επαγγέλματος. 

Όπως χαρακτηριστικά αναφέρει η επιστολή «λόγω τεχνικού σφάλματος που ατυχώς 

εμφιλοχώρησε, αιφνίδια την Παρασκευή 5/8, κάποιοι, έλαβαν ηλεκτρονικά τη σχετική 

βεβαίωση υποβολής αίτησης ώστε να είναι σε θέση, μόνοι αυτοί και πριν τους λοιπούς 

συναδέλφους και συναποφοίτους τους, να την καταθέσουν στις αντίστοιχες Περιφέρειες, 

λαμβάνοντας έτσι σημαντική προτεραιότητα στη σειρά αναμονής για ειδικότητα». 

Να θυμίσουμε πως σύμφωνα με ανακοίνωση που ανέβηκε στην ιστοσελίδα του ΠΙΣ οι 

πτυχιούχοι ιατρικών σχολών που υποβάλλουν αίτηση για λήψη Βεβαίωσης Άδειας Άσκησης 

Επαγγέλματος από τις 5 Αυγούστου 2020, θα λάβουν τη σχετική βεβαίωση την Παρασκευή 

14 Αυγούστου 2020 για να την καταθέσουν στις αντίστοιχες Περιφέρειες και να πάρουν 

αναμονής για ειδικότητα.  

Όμως, το πρόβλημα που προέκυψε την Παρασκευή 5/8 δίνει προβάδισμα σε εκείνους που, 

έστω και εξαιτίας τεχνικού λάθους, την έλαβαν νωρίτερα. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για το θέμα και την επιστολή του ΙΣΑ; 

2. Ποιες πρωτοβουλίες αντιμετώπισης του θέματος που έχει ανακύψει προτίθεται να 
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λάβει ώστε να γίνει άμεση ανάκληση όσων αδειών ή βεβαιώσεων χορηγήθηκαν 

σύμφωνα με τη παραπάνω διαδικασία εκ παραδρομής ή εκ τεχνικού σφάλματος, 

καθώς και την έκδοση νέων με την αρχικά ορισθείσα ημερομηνία στο πλαίσιο της 

νομιμότητας και της ισότητας; 

3. Ποια μέτρα θα λάβει για να μην επαναληφθεί παρόμοιο φαινόμενο; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής  

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




